
Referat af D7-bestyrelsesmøde 

Onsdag, den 19. december 2018 kl. 18.00 

Bregnemosevej 1, 5690 Tommerup 

 

Tilstede: Adam, Ann-Louise, Bettina, Chanette og Helle 

 

Punkt 1 Godkendelse af dagsorden 

Dagsorden godkendt. 

 

Punkt 2 Nyt fra formanden 

Formanden orienterede fra formandsmødet den 06. november. Forbundets referat findes på 

www.rideforbund.dk.  

 

Punkt 3 Økonomi 

Dags dato indestående i Sparekassen Fyn: Kr. 4.030. Tilgodehavender dags dato: Kr. 4.500. 

Bettina laver udkast til budget for 2019 til næste bestyrelsesmøde. Vi skal finde besparelser! 

 

Punkt 4 Sportsudvalget 

Sportsudvalget har modtaget stævneansøgninger fra næsten alle de ”sædvanlige” klubber her 

dagen før ansøgningsfristen – og der er også budt ind på næsten alle mesterskaber. 

 

Punkt 5 Mødelokaler 

Vi skal prøve at finde en permanent løsning på mødelokaler til distriktets arrangementer.  

 

Punkt 6 Indstilling af klub til Frivillighedsprisen 

Punktet blev drøftet. 

 

Punkt 7 Forslag til repræsentantskabsmødet 2019 

http://www.rideforbund.dk/


Bestyrelsen har ikke umiddelbart nogle forslag. 

 

Punkt 8 Kommende mødedatoer 

Næste bestyrelsesmøde: Torsdag, den 17. januar 2019 

 

Stævnekoordinerende møder: C-stævner: Tordag, den 17. januar – D-stævner: Torsdag, den 24. 

januar 

Generalforsamling: Tirsdag, den 12. marts kl. 19.00 

Sille Hastrup blev foreslået som foredragsholder med emnet: At turde stille krav til elevskolen. 

 

Punkt 9 Eventuelt 

Ingen punkter under dette punkt. 


